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            Πέμπτη, 13 Νοεμβρίου 2014, ώρα 20:00 
            3ος όροφος, Καλλιθέας 7 & Τζαβέλα 
            ΤΚ 41222 ΛΑΡΙΣΑ 
 

ΠΡΑΚΤΙΚΟ 1ης ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ 

της Μόνιμης Επιτροπής 

 

ΕΣΠΑ ‐ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΗΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ‐ ΔΗΜΟΣΙΩΝ ΕΡΓΩΝ 

 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ 
 
ΓΚΟΥΝΤΡΟΥΜΑΝΗ ΒΑΙΑ 
ΚΟΛΟΥΣΙΟΥ ΕΛΕΝΗ 
ΚΩΤΟΥΛΑ ΜΑΡΙΑ 
ΜΠΟΚΑΡΗ ΑΝΔΡΟΜΑΧΗ, Γραμματέας‐Αναπληρωτής Συντονιστή 
ΣΑΚΚΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ,  
ΣΙΣΚΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ,  
ΣΚΟΥΤΑΡΑΣ ΘΕΟΦΙΛΟΣ 
ΣΠΑΝΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ, Συντονιστής 
 

ΘΕΜΑΤΑ ΤΗΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ 

1. Έναρξη  της  συνεδρίασης.  Γνωριμία  των μελών  της  επιτροπής  και  καθολική 
αποδοχή του κυρίου Δ. Σπανού ως συντονιστή της επιτροπής.  

2. Ορισμός  Γραμματέα  –  Αναπληρωτή  Συντονιστή  της  επιτροπής.  Προτάθηκε 
(από τον κ. Σπανό) για τα καθήκοντα αυτά η κ. Α. Μπόκαρη και η πρόταση 
έγινε από όλους δεκτή.  

3. Τοποθέτηση  και  ανταλλαγή απόψεων μεταξύ  των  μελών  για  τους  στόχους 
της Μ.Ε. και τους τρόπους υλοποίησής τους. Συμφωνήθηκε ο γνωμοδοτικός 
χαρακτήρας  της  επιτροπής  στη  διοικούσα  επιτροπή  του  Τ.Ε.Ε.  Κ&Δ 
Θεσσαλίας.  

4. Χαιρετισμός από τον πρόεδρο του ΤΕΕ Κ&Δ Θεσσαλίας, κ.  Ιωάννη Βαρνά. Ο 
κ. Βαρνάς  τόνισε  τη σημασία  της επιτροπής ως προς  τις δράσεις  των ΕΣΠΑ 
και  ΣΕΣ  καθώς  το  ΤΕΕ  συμμετέχει  ως  κοινωνικός  εταίρος  στην  υλοποίηση 
τους. 

5. Πρόταση (του κ. Σίσκου) ως αντικείμενο μελέτης της επιτροπής: η τάση της 
πολιτείας  σε  σχέση  με  τη  διαχείριση  και  απορρόφηση  των  κονδυλίων  του 
ΕΣΠΑ και η αξιολόγηση της επιτελεστικότητας των έργων αυτών όσον αφορά 
την  ενεργειακή  αναβάθμιση  του  κτηριακού  τομέα  με  σκοπό  την 
εξοικονόμηση  ενέργειας.  Επίσης,  προτάθηκε  η  συνάντηση  της  ΜΕ  με 
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αρμόδιο προϊστάμενο της Περιφέρειας Θεσσαλίας με σκοπό την ανταλλαγή 
απόψεων για την υλοποίηση του ΣΕΣ 2014‐2020. 

6. Πρόταση (του κ. Σακκά) ως αντικείμενο μελέτης της επιτροπής, στα πλαίσια 
της  προστασίας  του  περιβάλλοντος,  η  διαχείριση  των  στερεών  αποβλήτων 
και  συγκεκριμένα  η  εγκατάσταση  των  μονάδων  επεξεργασίας  αστικών 
αποβλήτων και η μετατροπή των ΧΥΤΑ σε ΧΥΤΥ.  

Στα  πλαίσια  αυτά  θα  μπορούσε  να  προκύψει  συνεργασία  με  την  Μ.Ε. 
Περιβάλλοντος‐Αειφορίας. 

7. Πρόταση  (του  κ.  Σκουτάρα)  για  τη  διενέργεια  ημερίδας  με  σκοπό  την 
ενημέρωση  των  πολιτών  (και  κυρίως  των  μηχανικών)  για  τις  κυριότερες 
αναπτυξιακές  ανάγκες  της  Περιφέρειας  και  τη  γεφύρωση  των  δράσεων 
μεταξύ του ΕΣΠΑ 2007‐2013 και του ΣΕΣ 2014‐2020. 

8. Εφόσον διανύουμε μια μεταβατική περίοδο μεταξύ ΕΣΠΑ και  ΣΕΣ με  κύριο 
μέλημα  των  φορέων  την  κατάληξη  των  έργων  και  αφού  στο  παρελθόν 
υπήρξαν έργα με πολύ χαμηλούς ρυθμούς υλοποίησης προτάθηκε (από την 
κ.  Κωτούλα)  η  συμμετοχή  της  επιτροπής  στο  έργο  των  φορέων  αυτών  με 
καινοτόμες  ιδέες  και  εξειδικευμένες  προτάσεις  στους  βασικότερους 
αναπτυξιακούς τομείς. 

9. Συμφωνήθηκε από όλα τα μέλη κατά την επόμενη συνεδρίαση οι παραπάνω 
προτάσεις  να  εξειδικευτούν  και  να  κατατεθούν  και  άλλες  έτσι  ώστε  να 
δημιουργηθούν οι άξονες πάνω στους οποίους θα θεμελιώσει τη δράση της 
η επιτροπή.  

10. Η  επόμενη  συνεδρίαση  της  επιτροπής  καθορίστηκε  την  2α  Δεκεμβρίου 
ημέρα Τρίτη. 

11. Λήξη της συνεδρίασης.  

 


